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Kraków, 17 lutego 2010 r. 

Interpelacja 

Panie Prezydencie, 
W związku z interwencją Stowarzyszenia Nasze Skotniki w sprawie zabudowy 

wielorodzinnej na terenach zabudowy jednorodzinnej, proszę o szczegółową analizę oraz 
informacje na jakiej podstawie i w oparciu o jakie konkretne przepisy wydano pozwolenie 
na budowę jednego z budynków przy ul. Bunscha od strony zachodniej tj. os. Skotniki? 

Proszę równieŜ o informacje dotyczące linii zazabudowy, analizy architektoniczno-
urbanistycznej, dostępu do drogi publicznej, scalenia dzaiłej, ustalenia stron postępowania dla 
inwestycji na działkach 474, 475 oraz 476 na terenie os. Skotniki na zachód od ul. Bunscha 
(stosowne materiały w załączeniu[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych]). 

 

Otrzymują: 
1. Adresat, 
2. a/a. 

 


